
 
 
HUJO, kokous 1/2018, muistio 5.3. 2018 klo 14.00 
  
Läsnä: Linna (1/1) Stellberg (1/1), Koivula (1/1), Luhtala (1/1), Forsten (1/1), Ylänne (1/1)Simonsen (0/1), 
Poissa:  Simonsen  
  

1. Avaus 
- pj avasi 14.10 
  

2. Ed kokouksen pk 
- ei käyty läpi 

  
3. Budjetti 2018 

- jaettiin läsnäolleille, ei käyty läpi 
  

4. Toimintasuunnitelma, kärkihankkeet 
- keskusteltiin laajasti urheilutoiminnan strategiasta ja linjauksista. Päätavoitteeksi asetettiin 

oman osaamisen kehittäminen niin, että itse luomme ja tuotamme edellytykset 
kansainväliselle menestykselle. 

- Strategian työstämistä jatkaa työryhmä Forsten, Linna, Ylänne ja lajikohtaiset näkemykset 
pyydetään HUJOn lajiedustajilta ja lajikomiteoilta sekä MJ valmentajilta 

  
5. Arvokilpailuprojektit 

- HUJO:n strategia ratsastajien sitouttamiseksi arvokilpailu / NC toimintaan. Ei käyty läpi. 
Liittyy urheilun kokonaisstrategiaan 

- 2018 valintakriteerit. Kirjattiin aiemman sähköpostikokouksen perusteella vahvistetuksi. 
- MM Tryon, tilanne raportti. Kuultiin Ylänteen raportti kilpailujärjestelyistä ja urheilijoiden 

tavoitteista ja tilanteesta sekä suunnitellusta organisaatiosta. Asian käsittelyä jatketaan 
seuraavassa kokouksessa 

- Arvokilpailuiden valintapäivät tulee kirjata HUJO:n kokouspäivien suunnittelemiseksi kesän 
aikana 

  
6. Lajiraportit 

- este: tilanne NBCH, CSIO Drammen ja Uggerhalne. Ratsastajakartoitus käynnissä – 
joukkueenjohtaja nimettävä. Asian käsittely jatkuu seuraavassa kokouksessa.  
Keskusteltiin valmentajakysymyksestä laajemmin mm kotimaan seniorivalmennuksen 
toteutuksen osalta. Todettiin, että valmentajasopimukset tulee toteuttaa liiton toimiston 
kautta. 

- koulu: tilanne NBCH, CDIO Uggerhalne. Ratsastajakartoitus käynnissä – joukkueenjohtaja 
NBCH Tanja Takkula, Uggerhalne avoin. Asian käsittely jatkuu seuraavassa kokouksessa. TDF 
valmentajatilanne avoinna. 

- kenttä: Tokio projekti aloitettu suunnitelman mukaan 
  

7. Valmennusasiat 
- Ypäjän Valmennuskeskus. Keskusteltiin laajasti valmennuskeskukselle asetettavista 

tavoitteista ja liiton roolista ja vaikutusmahdollisuudesta tavoitteiden toteuttamiseksi. 
Asian edistämiseksi yhteistyöpalaveri HUJO / VAKE. 
  

8. Muut asiat 
- Todettiin liiton hallituksen toimeksianto SRL kilpailujärjestelmän arviointiin.  HUJOn 

näkemyksen mukaan 3-tasoinen järjestelmä kattaa kilpailujärjestelmän tarpeen. 2017 vs 



2016 toimintakertomusten luvut osoittavat 2- 5 tason lähtijämäärän pysyneen suunnilleen 
samana, mutta runsaampi kilpailutarjonta etenkin esteratsastuksessa Etelä-Suomessa jakaa 
osallistujamäärät aiempaa pienemmiksi kilpailukohtaisesti 
  
  

9. Kokouksen päättäminen ja seuraava kokous 
- PJ päätti kokouksen 16.20 
- Seuraava kokous 5.4. klo 9.30 SRL väentupa 

  
 


